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Abstract (en)
[origin: US2018112545A1] A turbomachine rotary assembly includes a plurality of blades having roots positioned in the grooves of a rotor disk and
an axial retention system of the blades. The axial retention system includes a removable lock mounted bearing against the upstream axial ends
of two consecutive teeth of the disk so as to block the opening of the groove formed by the teeth. It includes removable parts suitable for being
mounted at the upstream axial ends of the teeth and to block the lock by clamping the lock between the removable parts and the teeth once the lock
is installed against the upstream axial ends of the teeth.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un ensemble rotatif de turbomachine, comprenant une pluralité d'aubes (30) présentant des pieds (31) positionnés
dans les rainures (20) d'un disque de rotor et un système de maintien axial desdites aubes (30). Le système de maintien axial comprend un verrou
(501) amovible monté en appui contre les extrémités axiales amont (13) de deux dents (10) consécutives du disque (1) de manière à obturer
l'ouverture (23) de la rainure (20) formée par lesdites dents (10). Il comporte des pièces amovibles (502) adaptées pour être montées aux extrémités
axiales amont (13) des dents (10) et pour bloquer le verrou (501) par serrage dudit verrou entre lesdites pièces amovibles (502) et les dents (10)
une fois le verrou mis en place contre les extrémités axiales amont (13) des dents (10).
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